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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 2/18 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 5 grudnia 2018r. 
 
Rozpoczęcie – godz. 1400 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. 
 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO  – Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
1. Analiza wniosków radnych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 2019 

rok, złożonych do Zarządu Województwa Opolskiego – stanowisko Komisji 
Finansów i Mienia Województwa. 

2. Analiza wniosków komisji stałych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 
2019 rok – stanowisko Komisji Finansów i Mienia Województwa. 

3. Sformułowanie zbiorczej opinii o projekcie uchwały budżetowej Województwa 
Opolskiego na 2019 rok – podjęcie uchwały. 

 

*  *  * 
 

Z.ZIÓŁKO , Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia Województwa przywitał członków 
Komisji i zaproszonych gości. 
Stwierdził quorum i odczytał proponowany porządek obrad.  
Porządek obrad posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 
*  *  * 

Ad. 1.  
Analiza wniosków radnych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 2019 rok, 
złożonych do Zarządu Województwa Opolskiego – stanowisko Komisji Finansów                      
i Mienia Województwa. 
 
Z.ZIÓŁKO  –  Szanowni Państwo w związku z tym, że mam przed sobą wszystkie wnioski zgłoszone 
przez radnych oraz rozstrzygnięcia Zarządu Województwa do tych wniosków, pozwolę sobie je 
kolejno odczytać. Następnie będziemy je przegłosowywać. Wobec tego przechodzimy do analizy 
wniosków radnych. 
 
Wnioski Radnego LESZKA ANTOSZCZYSZYNA  w sprawie: 
 

1) remontu drogi 416 na odcinku Głogówek granica województwa w okolicy Pietrowic 
Wielkich (50mln), 

2) przeznaczenia w budżecie województwa na 2019 r. kwoty 50 000 zł na dofinansowanie 30-
tych Wojewódzkich Dni Kultury Kresowej (50tys.) 

 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa do wniosku 1. 
Czy są pytania? – nie było. Proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne ze stanowiskiem Zarządu 
Województwa i nie uwzględniało wniosku w projekcie budżetu Województwa Opolskiego na 2019 r. 
Kto jest „ZA”? 
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GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, nie 
uwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2019 r. 

Wniosek nie został przyjęty do budżetu w pełnym wnioskowanym zakresie. Brak jest merytorycznego 
uzasadnienia do zabezpieczenia w budżecie na 2019 rok kwoty aż 50 mln złotych tylko na rozbudowę 
drogi wojewódzkiej nr 416, szczególnie że są i będą systematycznie na niej prowadzone inwestycje 
zgodnie z przyjętym Planem Transportowym Województwa Opolskiego 2020 (z perspektywą do 2025 
roku). Ponadto realizacja inwestycji w kwocie wnioskowanej przez Pana Radnego tylko na jednym 
odcinku drogowym spowodowałoby bardzo duże utrudnienia i całkowite wyłączenie drogi 
wojewódzkiej nr 416 z ruchu na terenie Powiatu Głubczyckiego. W 2019 roku będą prowadzone na 
drodze wojewódzkiej nr 416 następujące inwestycje:  opracowywana jest dokumentacja na odc. 
Kietrz – granica województwa z przewidywanym terminem uzyskania wszystkich niezbędnych decyzji 
przypadającym na IV kwartał 2019 roku; zlecony zostanie projekt budowlano-wykonawczy na 
przejście przez Boguchwałów z terminem przypadającym na II kwartał 2020 roku, a w budżecie na 
lata 2019-2020 zaplanowano także rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 416 na odcinku Głogówek – 
Szonów w systemie zaprojektuj-wybuduj za ponad 11 mln złotych (w 2019 roku przygotowanie 
projektu).Warto zauważyć, że również w latach wcześniejszych na drodze tej, jak i w całym Powiecie 
Głubczyckim zrealizowano szereg przedsięwzięć drogowych, w tym m.in.:                                                                                     
- budowę obwodnicy m. Głubczyce za kwotę 25,9 mln złotych, 
- budowę ciągu pieszo-rowerowego wraz rozbudową drogi wojewódzkiej nr 416 na odc. Głubczyce- 
Głubczyce Sady za kwotę 5,3 mln złotych, 
- rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 416 w m. Nowa Cerekwia za kwotę 2 mln złotych, 
- przebudowę wiaduktu drogowego DW 416 w m. Bernacice za kwotę 4,4 mln złotych, 
- rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 416 w m. Klisino za kwotę 3,9 mln złotych, 
- rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 419 w m. Branice (trwająca) za kwotę 12,7 mln zł, 
- rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 421 w m. Witosławice za kwotę 1,7 mln złotych.                                               
Obecnie za kwotę prawie 13 mln złotych przebudowywany jest odcinek w miejscowości Nowa 
Cerekwia (wymiana podbudowy z nawierzchnią, budowa chodników, zatok autobusowych, 
kanalizacji deszczowej, przebudowa skrzyżowań, usunięcie kolizji z inną infrastrukturą). 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa do wniosku 2. 
Czy są pytania? – nie było. Wobec tego proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z 
rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie uwzględniało wniosku w projekcie budżetu 
Województwa Opolskiego na 2019 rok. Kto jest „ZA”? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, nie 
uwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2019 r. 

Samorząd Województwa Opolskiego wspomaga finansowo przedsięwzięcia realizowane przez 
lokalne organizacje kresowe na terenie całego regionu m.in. Wojewódzkie Dni Kresowe w 
Kędzierzynie – Koźlu , traktując jednak zadanie własne tj. Opolskie Dni Kresowe, dla których jest 
organizatorem, jako priorytetowe. Mając jednak na uwadze jubileuszową edycję 30-tych 
Wojewódzkich Dni Kultury Kresowej w Kędzierzynie Koźlu Zarząd Województwa proponuje aby 
organizator tj. Stowarzyszenie Kresowian Kędzierzyn Koźle w celu uzyskania wsparcia finansowego 
przystąpił do otwartego konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych w zakresie wspierania i 
upowszechniania kultury i sztuki w roku 2019 lub ubiegał się o dotację pozyskiwaną w trybie 19a 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2013 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, tj. w trybie 
pozakonkursowym. 
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Wniosek Radnego ANTONIEGO KONOPKI w sprawie: 
 

1) przebudowa odcinka pasa drogi wojewódzkiej nr 406 w miejscowości Rusocin. Przebudowa 
polega na wymianie "przepustu "okularowego" (150tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa do wniosku. 
Czy są pytania? – nie było. Wobec tego proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z 
rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2019 rok – 
kto jest „ZA”? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA”  
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. 

Zadanie przyjęte do realizacji w 2019 roku. W pierwszej kolejności zostanie przygotowany projekt 
budowlano-wykonawczy. Termin realizacji będzie uzależniony od terminu uzyskania wszystkich 
niezbędnych decyzji i uzgodnień. 
 
 
Wniosek Radnego ZDZISŁAWA SIEWIERY  w sprawie: 
 

1) przebudowy DW nr 463 na odcinku od m. Kolonowskie do granicy z Gminą Zawadzkie, 
na długości około 6 km wraz z wykonaniem dwóch przepustów drogowych, w tym jeden 
jako przebudowa (10 mln), 

2) przebudowy  trzech mostów na DW 463  na odcinku drogowym między rondem w 
Zawadzkiem a granicą z gminą Kolonowskie, wraz z przebudową ww. odcinka  
drogowego o długości około 500 metrów łącznie z wykonaniem ścieżki rowerowej (15 
mln), 

3) przebudowy DW 901 na odcinku od miejscowości Zawadzkie do miejscowości Żędowice 
o długości około 3 km, wraz ze ścieżką rowerową (20 mln), 

4) przeznaczenia na "wydatki na bieżące utrzymanie dróg i mostów" kwoty powyżej 20 
milionów zł (20 mln), 

5) zwiększenia dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w K-Koźlu o kwotę 
300 000 zł ponad plan w 2018 r. z przeznaczeniem na remont pomieszczeń i zakup 
sprzętu komputerowego 300 tys.), 

6) dotacji dla beneficjentów na zadania z zakresu ochrony zabytków 600 tys.). 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa uwzględniające wniosek 1 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? – nie było. Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji zbieżnej ze stanowiskiem 
Zarządu Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, uwzględniające 
wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. 
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Zadanie zostało przyjęte do realizacji. Ze względu na cykl procesu inwestycyjnego w 2019 roku 
zostanie opracowany projekt budowlano-wykonawczy  (uzyskanie wszystkich niezbędnych pozwoleń 
przewidziane jest na IV kwartał 2019 roku). Budowa może zostać rozpoczęta po 2019 roku. 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa uwzględniające wniosek 2 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? – nie było. Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji zbieżnej ze stanowiskiem 
Zarządu Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, uwzględniające 
wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. 
 
Zadanie zostało przyjęte do realizacji w latach 2019-2020 pod warunkiem pozyskania środków 
zewnętrznych w ramach Rządowego Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 
Drogowej – Mosty dla Regionów. W budżecie województwa opolskiego zabezpieczono kwoty: 4 mln 
złotych w 2019 roku i 19 mln złotych w 2020 roku. 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa uwzględniające wniosek 3 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? – nie było. Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji zbieżnej ze stanowiskiem 
Zarządu Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, uwzględniające 
wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. 
 
Zadanie przyjęte do realizacji na lata 2019 – 2020 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego na lata 2014-2020. Łączna wartość szacunkowa 15,2 mln złotych (po 7,6 
mln złotych w latach 2019 i 2020). 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa uwzględniające wniosek 4 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? – nie było. Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji zbieżnej ze stanowiskiem 
Zarządu Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, uwzględniające 
wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. 
 
Wniosek przyjęty do realizacji. W projekcie budżetu na 2019 rok na wszystkie wydatki bieżące 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu, w tym na bieżące utrzymanie dróg i mostów, przeznaczono 
kwotę 29 mln złotych. 
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Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa nie uwzględniające wniosku 5 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? 
 
B.KOLENDA-ŁABU Ś (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) – myślę, że to jest 
przejęzyczenie, ponieważ Wojewódzki Ośrodek nie prowadzi szpitala. 
 
Z.ZIÓŁKO  – rozumiem, że Wicemarszałek R.Kolek potwierdza. 
 
R.KOLEK (Wicemarszałek Województwa Opolskiego) – tam jest napisane, że to jest Ośrodek 
Medycyny Pracy. 
 
Z.ZIÓŁKO  – ale tu jest napisane „Szpital”. 
 
B.KOLERNDA-ŁABU Ś – no tak, dlatego pytam czy 98400zł zostanie przeznaczone dla WOMP, 
który szpitala nie prowadzi? 
 
Z.ZIÓŁKO  – to jest tak jak mówi B.Kolenda-Łabuś. Czy tak? 
 
R.KOLEK  – tak. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są jeszcze jakieś inne pytania? – nie było. Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji 
zbieżnej ze stanowiskiem Zarządu Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, nie 
uwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2019 r. 
 
Zarząd Województwa częściowo uwzględnił wniosek w projekcie budżetu województwa na 2019 r. 
Dotacja dla Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w K-Koźlu została zwiększona o 148 400 zł 
ponad plan na 2018 r., w tym: o 50 000 zł zwiększona została dotacja podmiotowa, a 98 400 zł 
przeznaczono na wnioskowaną przez Szpital dotację na zakup aparatury medycznej. 
 
 
Z.ZIÓŁKO – odczytał rozstrzygni ęcie Zarządu Województwa nie uwzględniające wniosku 6 w 
projekcie budżetu województwa na 2019 rok. 
Czy są pytania? 
 
B.KOLENDA-ŁABU Ś – czy dotacja przewidziana na 2018 rok na ochronę zabytków została w pełni 
wykorzystana? 
 
S.MAZUR – nie została w pełni wykorzystana, ponieważ 2018 rok jeszcze się nie skończył. Ale 
zostanie wykorzystana. 
 
J.TRZEPIZUR (członek Komisji / Przewodniczący Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu)  
– taka uwaga z Komisji – ponieważ nie jest to zadanie własne będziemy wnioskować do instytucji, 
które powinny z poziomu ogólnopolskiego zwiększać te środki. Mamy bardzo dużo zabytków i ciągle 
się upominamy o środki, które są ze środków rządowych, które trafiają do województwa. Marszałek 
tylko może wspierać i wspiera w zakresie takim jak były środki bardzo duże. Trzeba o tym pamiętać, 
bo trochę ten poziom jest naszym zdaniem nie do końca dobry bo nieuwzględniający skali naszych 
zabytków, i jako Komisja będziemy wnioskować do Marszałka o kolejne pismo i jasne wyjaśnienie 
dlaczego  jest taki poziom a nie inny nie wynikający jakby ze skali i jakości zabytków, które 
województwo opolskie posiada, i o które powinno dbać. 
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Z.ZIÓŁKO  – mając na uwadze doświadczenia poprzednich lat myślę, że wystąpienie ponowne jest 
zasadne, dlatego że województwo opolskie mimo, że ma duże ilości zabytków to tych  pieniędzy na 
zabytki otrzymuje chyba najmniej w skali kraju. Druga kwestia jest taka, że Konserwator Zabytków 
ma zawsze duże wymagania w stosunku do tych, którzy przeprowadzają rewaloryzację takich 
obiektów, ale praktycznie za tym nie idą żadne pieniądze. Dlatego jestem pewny, że takie wystąpienie 
jest bardzo zasadne. Czy są jeszcze pytania? – nie było.  
Kto jest „ZA” przyjęciem opinii Komisji zbieżnej ze stanowiskiem Zarządu Województwa 
Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA  

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje stanowisko Zarządu Województwa, nie 
uwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2019 r. 
 
Zarząd Województwa częściowo uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2019 r. Wydatki na 
zadania z zakresu ochrony zabytków, stosownie do możliwości finansowych budżetu województwa, 
zostały ustalone w wysokości 405 000 zł, tj. w kwocie o ponad 30% większej niż w 2018 r. 
 
 
Ad. 2.  
Analiza wniosków komisji stałych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 
2019 rok – stanowisko Komisji Finansów i Mienia Województwa. 
 
Z.ZIÓŁKO  – informuję, że komisje stałe Sejmiku Województwa Opolskiego nie zgłosiły wniosków 
do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 2019 rok. 
 
 
Ad. 3.  
Sformułowanie zbiorczej opinii o projekcie uchwały budżetowej Województwa 
Opolskiego na 2018 rok – podjęcie uchwały. 
 
Z.ZIÓŁKO  – Szanowni Państwo, w ten sposób omówiliśmy i zaopiniowaliśmy wszystkie wnioski 
złożone przez radnych województwa. Wobec tego odczytam treść uchwały nr 2/2/18 Komisji 
Finansów i Mienia Województwa kadencji 2018-2023 w sprawie przyjęcia wniosków i opinii Komisji 
Finansów i Mienia Województwa z posiedzenia 2/18 w dniu 5 grudnia 2018 r. 
 

Na podstawie §31 ust. 1 Statutu Województwa Opolskiego (t.j. Dz. Urz. Woj. Opolskiego                    
z 2014 r., poz. 2201) w zw. z ust. 16 Załącznika nr 2 do Uchwały Nr VIII/83/2015 Sejmiku 
Województwa Opolskiego z dnia 23 czerwca 2015r. w sprawie ustalenia trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej,  Komisja Finansów i Mienia Województwa Sejmiku Województwa Opolskiego 
uchwala, co następuje: 
§ 1  Przyjmuje się zbiorczą opinię o projekcie uchwały budżetowej Województwa Opolskiego na 2019 
rok z uwzględnieniem:  

1) wniosków Radnych Województwa do projektu budżetu złożonych Zarządowi 
Województwa, które stanowią załącznik nr. 1, 

2) opinii i wniosków komisji stałych Sejmiku Województwa Opolskiego do projektu 
budżetu, które stanowią załącznik nr. 2. 

§ 2  Uchwałę niniejszą przekazuje się Przewodniczącemu Sejmiku Województwa Opolskiego. 
§ 3  Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Województwa Opolskiego. 
§ 4  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
  
Z.ZIÓŁKO – kto jest „ZA” pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały? 
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GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
Z.ZIÓŁKO  – pozwolę sobie również przedstawić zbiorczą opinię Komisji Finansów i Mienia 
Województwa z posiedzenia 2/18 w dniu 5 grudnia 2018 r. o projekcie uchwały budżetowej 
Województwa Opolskiego na 2018 rok. 
 
„Komisja Finansów i Mienia Województwa po dokonaniu szczegółowej analizy projektu 
budżetu Województwa Opolskiego na 2019 rok, jak również po analizie opinii i wniosków 
komisji stałych Sejmiku Województwa Opolskiego, oraz wniosków Radnych Województwa 
złożonych do Zarządu Województwa Opolskiego, pozytywnie opiniuje projekt budżetu 
Województwa Opolskiego na 2019 rok”. 
 
Kto jest „ZA” przyjęciem tak sformułowanej zbiorczej opinii Komisji o projekcie uchwały budżetowej 
na 2019 rok? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4     „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 3 

 
 

*  *  *  
 
Na tym Przewodniczący Komisji zakończył dyskusję, podziękował członkom Komisji                               
i przybyłym gościom za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 
 
 

*  *  *  
 
Zakończenie – godz. 1435 
Czas trwania posiedzenia – 35 minut  
 
 
           

         Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 
        ZBIGNIEW ZIÓŁKO 

 


